
 

Protokoll 

Emne:             Bergen CK styremøte 
Dato og tid:     Onsdag 25. januar kl. 18.30– 21.10 
Sted:               Gamle NRK-Bygget + Teams 
Deltakere:       Stein Arne Hammersland, Nils Olaf Solberg (DL), Stig Otto Berntsen,  
                        Eli Iren Gule (teams) og Marit Sælemyr 
Fravær:           Hans Petter Vestre, Ann Hege Brustad, Ståle Theiman og Sverre Kristoffer Jensen 
                      
Neste møte:    Onsdag 22.02.2023 kl. 18.30.  
Sted:               Klubbkontoret, gamle NRK-bygget på Minde 
 
Agenda: 

1. Godkjenning av innkalling, - saker til eventuelt (kl. 18.30 – 18.35) 
2. Orientering fra leder (kl. 18.35 – 18.40) 
3. Orientering fra daglig leder (kl. 18.40 – 18.50) 
4. Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 7.12.22. (kl. 18.50 – 19) 
5. Status utvalgene (kl. 19 – 20) 

a. SU status 
i. Status ryttere 
ii. Konkurransefellesskap med Asker CK 
iii. Samarbeid med Bergen MTB 
iv. Trenerkurs 

b. Veteran: Status aktivitet 
c. Idretten skaper sjanser – status 
d. Ritt – status organisering 

i. Bergen – Voss 
ii. Bergen ritthelg 
iii. Bontveit tempo 
iv. Nye konsepter? – Stig Otto 
v. Gjenopplive Klosterrittet og Jentetråkken? 

6. Klubbdrift og utvikling (kl. 20.00-20.55) 
- Forberedelse årsmøte 
- Foreløpig årsregnskap 
- Foreløpig årsmelding 
- Budsjett 2023 
- Klubbtøy for 2023 
- Ny visuell profil i 2023? (Status) 

7. Eventuelt (kl. 20.55-21.00) 
 
Sak 1 Godkjenning av innkalling, saker til eventuelt 
 Innkallingen godkjent 
 Saker til eventuelt: Tour of Norway 
 
Sak 2 Orientering fra leder 

Stein Arne er kontaktet av valgkomiteen i fht gjenvalg - er i «tenkeboksen». 
 
Sak 3 Orientering fra daglig leder  



Økonomi 
Det ble en positiv avslutning på 2022.  
- Vi fikk over 100.000,- mer enn vi hadde budsjettert med i momskompensasjon 
- Vi fikk 15.000,- av Fylkeskommunen til terrengsatsingen. 
- Vi fikk en gave på 200.000,- fra Sparebanken Vest ifm utfordringer knyttet til koronapandemien. 
Årsregnskapet er så å si klart til revisjon. Foreløpig viser årsregnskapet et underskudd på kr. 
472.860,-. I arbeidet med årsregnskapet er følgende avvik oppdaget: Bertel O Steen har glemt å 
fakturere oss for 2022, og ungdomstrenere har ikke blitt honorert for deler av høsten. Kommende 
fakturaer summerer seg til blir på kr. 45.300,-. Det vil til slutt gi oss et underskudd på -kr. 518.160,-. 

Ser vi økonomien til koronaårene (2020-2022) under ett så blir regnestykket som følger: 
2020: kr.327.917 
2021: kr. 116.577,- 
2022: - kr. 518.160,- 

Dette vil si at etter 3 år med Korona så er fasiten en reduksjon av egenkapitalen = -kr. 73.666,-. Ikke 
ønskelig, men akseptabelt usikkerheten med koronaen tatt i betraktning. Dette med å se på de tre 
årene under ett er en øvelse Idrettskretsen også gjør. 

Medlemsflyt 
Ved utgangen av 2022 hadde vi 344 medlemmer hvorav den siste meldte seg inn nyttårsaften. Etter 
at krav for medlemskontinger ble sendt ut (12.01.2023) ut har vi opplevd et større frafall av 
medlemmer. Pr dags dato har vi 304 medlemmer. 
 
Møte med NCF og andre 
Tirsdag 24. januar var DL på møte med NCF, Birken, endel aldre turrittarrangører og mange 
sykkelleverandører etc. Temaet var hvordan vi sammen skal løfte sykkelinteressen i Norge. Det 
kommer et referat fra møtet. 

 
Sak 4 Oppfølging av saker i protokoll fra styremøtet 07.12.22 
           Se tabell i bunnen av dokumentet. 
 
Sak 5 Status utvalgene  

a. SU: Status aktivitet (Landevei/terreng) 
i. Vi har 5-6 eliteryttere kommende sesong, hvorav to vil være tilknyttet lag i Belgia og tre vil 

inngå i konkurransefellesskap med Asker CK. 
Videre har vi to juniorryttere i gutteklassen og en på jentesiden (Tuva). Tuva vil være 
tilknyttet et britisk lag. 
På ungdomssiden har vi en 11-årig jente på landevei og en del gutter i alderen 8 – 13 år 
på terreng. 

ii. Konkurransefellesskap med Asker CK for M elite: Papirene fra Bergen CK er sendt over 
og vi venter på tilbakemelding fra Asker CK. 

iii. Terrenggruppen trenger nye trenere og vi er i dialog med Bergen MTB klubb om 
samarbeid om en fast trener. De er positive til samarbeid og vi planlegger et møte for 
nærmere avklaringer. Vi vil også avholde et foreldremøte for terrenggruppen i midten av 
februar. 

iv. Bergen CK melder ønske om trenerkurs i regionen til NCF. 
 

b. Veteran: Status aktivitet  
Veteranspinning er populært sammenlignet med i fjor med god deltagelse på de tre ukentlige 
timene.  
De mest aktive veteraner (12) har organisert seg via Spond slik at de kan planlegge og 
organisere treninger og ritt bedre, og de skal ha en sosial samling til helgen. 

 
c.  Idretten skaper sjanser: Status aktiviteter  

Inger-Helene Nummedal overtar som vår kontakt i Bergen Fengsel. Det er ønskelig med flere 
ressurser fra Bergen Fengsel. Lars Engeberg fortsetter som klubbens trener. DL og Lars og 



Inger Helene har hatt møte med ISS Sentralt (Morten Nyberg). Budsjettmidler fortsatt ikke på 
plass, men forventes å kommer- Kontraktsutkast er under arbeid. 

 
d.  Ritt: Status organisering  

• Bergen-Voss  
 Pr. dags dato har vi 912 påmeldte til årets ritt. Bedriftsidretten har ca 140 med i 
konkurransen. Realistiske tall på bedriftsdeltagere er en del høyere. Flere har skrevet 
bedriften deres i fritekstfeltet i påmeldingen og ikke valgt bedriften i fra listen vi har 
lagt ut. De kontaktes slik at alle er registrert ett og samme sted. Vi ønsker også å 
gjøre påmeldte bedriftsansatte til ambassadører. Neste prisjustering er 1. mars. Like 
før da regner vi med at det kommer endel påmeldinger til. 

• Bergen ritthelg – foreslått 6. – 7. mai, men sammenfaller med Ringerike 
GP/Sundvollen GP. Må finne annen dato.  

• Bontveit tempo – tirsdag 29. august 
• Nye konsepter? Stig Otto Berntsen – Sprintcup under planlegging 
• Gjenopplive Klosterrittet og Jentetråkken? 

Bergen CK har tidligere hatt stor suksess med arrangementene Klosterrittet og 
Jentetråkken.  
Sist Jentetråkken ble arrangert hadde vi start og mål ved Fana roklubb. Dette var et 
fint sted å være og kan med fordel gjentas om vi føler at Jentetråkken v.2 har livets 
rett. Vi ser på mulighet for å gjenopplive arrangementet 11. juni. 
Det har også kommet signaler fra enkelte veteraner om Klosterrittet kunne vært noe å 
starte igjen, evt. med nye klasser for gravel og CX sykler i terreng og på asfalt. Da vi 
nå inngår et samarbeid med Bergen MTB klubb kan et slikt ritt være noe vi også 
kunne satset på i samarbeid med dem. Vi tar det opp i det planlagte møtet. 

 
Sak 6 Klubbdrift og utvikling  

                 Forberedelser årsmøtet 
Dato er satt til 14. mars, Idrettens Hus kl. 18. Styret gjennomgikk sjekklisten for 
årsmøtet. Valgkomiteen har startet arbeidet. Ingen kandidater til æresmedlemskap 
fremmet enda. 
Styret gikk også gjennomgang av utkast til årsmelding, årsregnskap og budsjett 2023 

                  Klubbtøy for 2023 
Ca 50 medlemmer kom på prøving da Bioracer besøkte klubben – veldig bra organisert 

                  Ny visuell profil i 2023?  
              Vi ser på omarbeiding av nettsiden, bl.a å presentere klubben vha video. 
                                    
       Sak 7 Eventuelt 
               Tour of Norway i Bergen 26. mai mellom kl. 17 og 20 – vi er spurt om å bistå – Stig 
Otto oppfordrer veterangjengen 
 

 
Aksjonsliste (utførte aksjoner «gråes ut» og fjernes i 2. referat etter utførelse) 
ID Aksjon Ansvarlig Frist Kommentarer 
6 Gjennomgå og sikre politiattester   SB 

EIG 
20.8.2021 18.8: Ny frist 

15.9: I arbeid 
13.10: I arbeid – venter på 
attestene 
7.12: Oversikt under 
utarbeidelse. Sivert 
klargjør for søknader for 
styret 
12.1.22: Styret må også 
søke om attester, ref. e-
post fra Sivert. 
23.2.22: Mangler fortsatt 
noen 
6.4.22: Må følges opp – 
Eli få tilgang  
12.5.22: Pågår, nytt 
system i 
medlemsregisteret 



15.6.2022: Eli jobber med 
saken 
17.8.2022: Samme som 
sist 
28.9.2022: Samme som 
sist 
19.10.22: Må få oppdatet 
status – hvor mange 
mangler? 
23.11.22: Eli har purret de 
som enda ikke har fått 
ordnet politiattest. 
25.1.23: I arbeid 

46 Tiltak for struktur på terrenggruppen SAH asap 23.11.22: Dialog med 
foreldre på gang 
07.12.22: Trenere på 
plass i samarbeid med 
Bergen MTB klubb. 
25.01.23: Det jobbes med 
å få trenere på plass i 
samarbeid med Bergen 
MTB klubb. 

48 Undersøke interesse for ungdomstrening på 
spinning. 

MS Asap 
 

19.10.22: Purrer opp 
25.1.23: Spinningen 
startet opp første uken i 
desember 

49 Søke Equinor om tilskudd til banesykler og 
spinningsykler. 

NOS 30.9.22 19.10.22:Søkt om 100’ til 
spinningsykler 
25.1.23: Vi fikk avslag 

50 Finne spinninginstruktør for ungdom MS asap 25.1.23 Halvard Sælemyr 
Var instruktør i desember, 
Frida Søyland er nå i vår. 

51 Arrangere skoleritt sammen med Sykkelkids? NOF april/mai -23 25.1.23: NOF avklarer 
med Stian 

52 Avklare møte og foreldremøte med Bergen 
MTP 

SAH asap  

53 Sjekke aktuelle arrangementsansvarlige for 
Jentetrpkken 2023 

SOB asap  

54 Kontakte NCF og regionen vedr. trenerkurs NOS asap  

 


